



## Referat fra FU telefonmøde d. 17. marts 2023

Deltagere: Bette Lind (BL), Susanne Wehnert (SW), Inge Nord (IN), Lisette S Henriksen (LSH), Susanne Høj Andersen (SHA), Frans Nielsen (FN), Helle Sivkjær (HS)  
Afbud: René Nielsen (RN)

### Godkendelse af referat fra mødet d. 18. januar 2023

Godkendt

### Beslutning truffet pr. mail

- Forespørgsel og godkendelse af dispensation fra FIFes showrules
- Camilla Scharff foreslås som dirigent på plenarforsamlingen
- Advarsel for manglende registrering af hankat
- Afslag om afholdelse af hobbyudstilling i september grundet afstand og tidspunkt

Under punktet blev det besluttet af IN sender et skriv til specialklubberne vedr. tydeliggørelse af regler for afholdelse af hobbyudstillinger – også hvad angår dato i forhold til lokation.

### FU sammensætning og samarbejde

BL orienterede om FUs arbejdsopgaver og procedurer. Hvis der er ønsker til opgaver modtages disse gerne..

### Faste arbejdsopgaver og procedurer oversigt

Bette Lind, formand

Susanne Wehnert, Næstformand, møder med Fødevarestyrelsen

Inge Nord, Sekretær, kontakt til FIFe og specialklubber

Lisette Sigaard Henriksen, vicesekretær, kalenderstyring ifm. udstillinger m.v.

Susanne Høj Andersen, referant

BL ønsker etableret en arbejdsgangsbeskrivelse over faste arbejdsopgaver og procedurer i FU.

### Værktøjer

BL demonstrerede Office 365 til fremtidig benyttelse, herunder oprettelse af funktionsoversigt og mødekalender.

### Mødeplanlægning

- Fredag d. 17. marts kl. 19 (telefonmøde)
- Torsdag d. 4. maj kl. 19 (telefonmøde) FIFE GA-forslag
- Onsdag d. 21. juni kl. 19 (telefonmøde)
- Onsdag d. 16. august kl. 19 (telefonmøde)
- Lørdag d. 14. oktober kl. 10 (fysisk møde)
- Onsdag d. 6. december kl. 19 (telefonmøde) Plenarforslag

### Nyt fra Kassereren

Intet.

### Nyt fra stambogsføreren

Der er ÅTD registreret 416 katte, og heraf er ganske mange importter.



## Referat fra FU telefonmøde d. 17. marts 2023

### Nyt fra råd og nævn

#### Mentorrådet

Tjek af klubtilhørsforhold til MR vedr. diplomoprettere er afsluttet og sendt til MR. MR arbejder p.t. videre med brug og opstart af Office 365 samt omlægning af diplomopdrætteruddannelsens moduler.

#### Avlsrådet

Intet.

#### Mæglerordningen

Intet.

#### Kattemagasinet

Trykning af bladet er forløbet som planlagt og udsendes i uge 12. Overskydende blade af nr. 1 bruges til PR-materiale på Roskilde dyrskue.

### FD-aktiviteter

#### Scandinavian Winner

Skriftlig aftale på hallen udestår. SW får aftalen i hus. Budget til Scandinavian Winner show er afsat i 2023.

#### Roskilde dyrskue

LSH orienterede om flg.:

- Dorthe Kaae og Sabine Mösch er dommere
- Hjemmeside er etableret med diverse aktiviteter
- Teltet er flyttet til anden lokation med flisebelagt gulv, bag spisefaciliteterne – men stadigvæk i smådyrsområdet
- DARAK har pakket, så bure og borde er klar til udlån

#### FDkat

Intet nyt.

#### Spørgeskema – nyt input

Beata Frölich har stadigvæk opgaven, og har afholdt møde med KU i forrige uge, som ønsker regler og krav fra FD til brug for denne.

#### Udstillingskataloger form og funktion

På baggrund af forespørgsel fra Racekatten om at gøre brug af onlinekataloger – med mulighed for tilkøb af trykte, besluttede FU, at dette vil være en serviceforringelse for både udstillere og sponsorer, og at dette er en del af "udstillingsprisen", og derfor ikke kunne imødekommes.

#### Web og sociale medier

Annette Søndergård har siden plenarforsamlingen været aktiv på både FB og Instagram i gruppen "Racekatte har stamtavle". AS ønsker midler til annoncering på DBA ifm. at synliggøre, at racekatte har stamtavle, hvilket blev bevilliget.

#### Eventuelt

Under punktet nævnte FN en mæglersag, som er gået i hårdknude. De to klubformænd bør gå ind i sagen.